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GRAVMARKSBYGDEN 

Fettisdags med Semelrunda den 28 

februari kl. 13.00. Först en 

tipspromenad och därefter äter vi 

SEMLOR och dricker kaffe och 

choklad. Lotterier.   

Välkomna ! 
 

Gravmarksbygdens byalag har 

årsmöte den 20 mars kl. 12.00. 

Vi bjuder på soppa med smörgås 

Välkomna ! 

 
 

 

SKIDSPÅR I FURUNÄS 

Är ni sugna på att åka skidor då 

finns även i år uppdraget 

skidspår som utgår från Thord 

Wernerssons ”mitt i byn”.  

 

Spårets längd 1.5 – 3.5 km. Går 

”gena” om man vill åka det 

kortare spåret. 

Spåret är uppdraget när det är 

tjänligt klimat och vädret tillåter 

Välkomna! 
 

Behoven finns för en F 6 skola i 

Bullmark. Verkligheten visar på 

detta.  

Till vårt område flyttar nu unga 

välutbildade familjer. Viktigt är 

att våra barn och ungdomar får 

en bra grundläggande utbildning 

med de rätta förutsättningarna 

för bra yrkesutbildning, högre 

utbildningar och en bra framtid. 

Detta sker bäst genom att 

bibehålla skolan i ett tryggt och 

miljövänligt område. 

 

S-föreningen anser att tidigare 

beslut i KDN ska fullföljas. 

Tillräckligt elevantal och 

underlag för en F 6 skola i 

Bullmark finns för överskådlig 

tid. Vidare behövs också att bra 

lösningar sker för Bodbyn och 

Botsmarks skolelever.       

 
Bullmark skola är idag för trång 

NyhetSbladet 
 

  Gravmark Bullmark Socialdemokratiska förening                                      Nr. 1 År 2016 

Ortsbornas krav är helt berättigat, att Bullmark 

skola även fortsättningsvis ska vara en F 6 skola. 
För många år sedan gjorde Gravmark-Bullmark socialdemokratiska 

förening en framställning till Sävar kommundelsnämnd om en ny och 

ombyggnad av Bullmark skola. Framställan var helt grundat på det 

behov som förelåg. D.v.s. stort antal elever och en trångboddhet som 

inte möjliggjorde att eleverna kunde få bra undervisning. 

Situationen medförde även att personalen inte gavs möjlighet till en 

god arbetsmiljö och goda förutsättningar för att bedriva verksamhet.  

 

En enig nämnd och avsatta medel i budget blev beslutet. KDN:S 

ställningstagande hade föregåtts av en områdesinventering och 

lokalsamverkan. Efter budgetförskjutningar påbörjades planeringen av 

skolan 2011 -  2012. 

 

Efter valet 2014 förändrades bilden, eftersom det tillsattes en 

inventering av lokalbehovet. En tjänstemannainventering med två 

förslag är nu genomförd, och information har lämnats i frågan.  

 

I samband med kommunens information framgick med tydlighet, 

föräldrarnas krav på en F 6 skola i Bullmark. Det geografiska läget och 

det stora upptagningsområdet ger ytterligare stöd, för att Bullmark 

skola även fortsättningsvis ska vara en F 6 skola. Ett stabilt 

elevunderlag finns inom området. 

 

Den efterföljande diskussionen i området, har ytterligare förstärkt 

ortens krav på en ny och ombyggnad till fortsatt F 6 skola i Bullmark. 

Ortsbefolkningen motsätter sig tjänstemännens förslag omskoltransport 

från klass 4 i Bullmarksområdet till Sävar, (för Botsmark barnen 5,5 

mil). I Sävar finns det redan ett elevantal som medför att det är en av 

Sveriges största grundskolor med ca.700 elever, samtidigt växer Sävar.  

 

Skidspåret startar vid stor tallen 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Caroline, Tommy och Edit bygger hus i Tålsmark. 

 
Tommy Burström bygger – tillsammans med - Caroline och dottern 

Edit ett nytt hus på morfar och mormors (Bengt o Lisbeth Andersson) 

hemställe i Tålsmark.  

 

Tommy är väl känd i bygden bl.a. eftersom han under flera år spelade 

fotboll i Furunäs-Bullmark IK, och sedermera i Robertsfors i division 2. 

Caroline är Hudiksvalls flicka och har tillsammans med Tommy bildat 

familj. 

Edit går redan på dagis i Bullmark. 

Vi har fått löfte om att skvallra lite, det blir tillökning i april. 

 

För oss var det ett naturligt val säger Tommy, vi väljer att bo på 

landsbygden för att få möjlighet till en bra boendemiljö för oss alla, 

men främst för barnen. 

 

Ett annat starkt skäl är att få möjligheten att bygga ett nytt hus, och 

dessutom på mark som släkten ägt i generationer.  

 

Huset är ett Myresjöhus, är byggd på betongplatta, i två plan på 180 

m2. Huset har jordvärme, är energisnålt, med golvvärme.  

 

Familjen bor redan i byn genom att de hyr morbror Martins hus på 

Tålsmarksvägen, och vi trivs bra här i Tålsmark säger Caroline. 

 

Tommy jobbar med ventilation och är delägare i företaget; Bygg och 

Ventilation i norr AB. Caroline är skjutsköterska och har påbörjat en 

vidareutbildning till distriktssköterska.  
 

Vi hälsar den nya familjen välkommen och önskar lycka till! 
 

 
Tommy & Caroline och Edit nybyggare 

i Bullmark 

Gympa på byastugan i Bodbyn. 
 

                        
 

I januari så började gympan om på byastugan. Det är Linda Möller som 

bor i byn som håller i det, hon har tidigare hållit i gymnastikpass då hon 

bodde i Arvidsjaur.  Det är focus på rygg och mage, men nytt den här 

terminen är att vi tränar armar med gummiband. Det är tre till tio 

deltagare varje måndag. 

      

 

Nystart på affären i 

Botsmark. 
 

Sedan en tid tillbaka är det en 

verklighet att ICA Nära har 

stängt ner affären.  

 

Nu är det klart att det blir 

nystart av livsmedelsbutiken i 

Botsmark.  Det blir Handlarn 

som startar butiken. 

 

De båda ägarna har låtit 

meddela att start sker under 

mars månad. 

  

Vi önskar de nya ägarna 

välkomna, och säger Grattis till 

Botsmarksborna. 
 
 

 

 
Renar finns på vägarna i hela området 

se upp i trafiken! 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Nina Mann bor i Gravmark 

 
 

Nina Mann ordförande i Furunäs-Bullmark IK 
 

´´Ska man få nånting gjort i föreningslivet, ska man gå till den som har 

mycket runt omkring sig ´´ 

Det talesättet är typiskt för Nina. Hon jobbar, är småbarns föräldrar, 

och jobbar mycket ideellt i föreningslivet.  

Sedan 2012 har Nina varit med i styrelsen för FBIK, och har senaste 

året varit ordförande i klubben.  

 FBIK har varit en stor landsbygdsklubb med flera vuxna fotbollslag 

och en omfattande ungdomsverksamhet med ca 10 seriespelande lag. 

FBIK spelade under många år i högsta divisionen för damer, men 

tvingades lämna högsta serien av kostnadsskäl. Utöver fotboll så 

bedrevs också en omfattande skidverksamhet. 

FBIK har som många andra landsbygdsklubbar minskat i verksamhet. 

Vi förstår att utbudet för ungdomar numera är ett helt annat än förr, 

men en betydligt större verksamhet än vad vi bedriver nu, borde ändå 

vara möjlig, säger Nina. 

Orsakerna är säkert många, men ett större engagemang från föräldrarna 

är ett måste om vi ska kunna bedriva verksamhet. Frågan är, måste vi 

åka iväg till stan och andra klubbar, eller borde vi bedriva 

ungdomsverksamhet på orten.  

Inbjudan till sommarens FBIK cup är utsänd, och den går av 

stapeln den 11 juni på Kamvallen i Bullmark. Vi behöver 

funktionärer och vi hoppas på att många hör av sig. Hör av er till 

mig direkt säger Nina, på mail: nina@gravmark.se 
 
 

  Eftersom vi bedriver en liten verksamhet så minskar de 

kommunala bidragen. Detta har sorgligt nog medfört att vi tvingas 

avveckla i Furunäs.  

 

Det gör ont säger Nina, för alla är vi uppvuxna med att Furunäs är 

klubbens hjärta. Men den ekonomiska verkligheten drabbar oss alla. 

 

En mycket bra verksamhet som vi erbjuder barnen är att vi 

tillhandahåller en uppskottad och bra is på isbanan i Bullmark. Bra för 

barnen, bra för skolan och bra för föräldrarna. 

Det är vi i FBIK som ger denna möjlighet och det sker genom en stor 

ideell arbetsinsats. Jag tycker det är viktigt att framhålla, att det inte är 

självskrivet att ha isbana tillgänglig, utan det sker genom ideella 

insatser, säger Nina. 

En verksamhet som växer är innebandy. Vi inom klubben, hoppas på en 

ny gymnastiklokal i samband med en ny skola i Bullmark. Behovet är 

stort och landsbygdens barn bör få lika möjligheter som för stadsbarnen 

avslutar Nina. 

 

Faktaruta: 

 
Elevunderlag i skolan 

enligt kommunens 

utredning. 
 

Prognos antalet elever med 

nuvarande upptagningsområde 

 

Botsmark år 2016 = 29 

Botsmark år 2019 = 36 

Botsmark år 2022 = 32  

 

Bullmark år 2016 = 109 

Bullmark år 2019 = 125 

Bullmark  år 2022 =107 

 

Fritidsverksamhet i Bodbyn: 

 

Bodbyn    år 2016 = 30 

Bodbyn    år 2019 = 47 

Bodbyn    år 2022 = 46 

 

 

Välkomna till Umeå  

kommuns 

Näringslivsträff den 12 

april kl. 19.00 i  

Bullmark  
Se kommande inbjudan. 

Syfte: skapa nätverk mellan 

kommunens företrädare och 

boende på landsbygden. 

Mål: marknadsföring av vår 

bygd och stödja det lokala 

näringslivet. 

 
 

mailto:nina@gravmark.se
http://www2.idrottonline.se/FurunasBullmarksIK-Fotboll/


LL Vallöfte som har 

genomförts.                            
 

Nu har den bortre tidsgränsen i 

sjukförsäkringen den så kallade 

stupstocken äntligen kunnat 

avskaffas. Det är ett avgörande 

steg för en mer trygg, effektiv 

och förutsägbar sjukförsäkring.  

Den bortre tidsgränsen har 

orsakat stress och lidande för 

många sjuka människor när de 

utförsäkrats.  Därför tas nu  

Fas 3 bort. 

 
*************************** 

 
*************************** 

Bankerna har skaffat sig 

sötebrödsdagar 
 

Swedbanks sista kvartalsrapport 

väntades bli 4,9 miljarder, men 

i stället fick man nöja sig 

”bara” på 4,8 miljarder. Sista 

åren var vinsten 2014 = 21 mdr, 

2013= 19 mdr. 

Nordeas fjärde kvartal =9,54 

mdr. Marknaden missnöjd. 

2015 års resultat drygt 34 mdr. 

Det är hutlösa summor. 
 

-Bolagsskatten sänktes  från 

26,3% till 22% under Anders 

Borgs tid. 

 

Ansvarig utgivare:                                                

Gravmark Bullmark S-förening gm/                                                                                                                               

Ingeborg Jonsson Tel: 090-58017,                                                                                                               

E-mail:ingeborg.jonsson@furunas.se 

LEDARE: 

Socialdemokraterna gick till val på 105 löften till 

väljarna som ska infrias fram till 2018.              

Efter drygt 1 år i regeringsställning har 97 av alla 

socialdemokratiska vallöften genomfört eller 

påbörjats arbetet med att infria. 

För fler jobb – med ny näringspolitik, en ny exportstrategi, 50 000 nya 

utbildningsplatser, start för 90-dagarsgaranti och snabbspår, stora 

järnvägsinvesteringar och den största statliga bostadssatsningen på 20 år. 

För en bättre skola – med fler anställda, mindre klasser, ett rejält lärar-

lönelyft, och investeringar för en jämlik skola. 

För en stark välfärd – med satsningarna på sjukvården, äldreomsorgen, 

pensionärerna och de ensamstående föräldrarna. 

 

Regeringens Insatser för att förbättra för boende på 

landsbygd. 
Under den senaste tiden har regeringen beslutat om en rad insatser för att 

förbättra för boende på landsbygd. Insatserna kommer att skapa jobb och 

förutsättningar för människor att bo kvar. 

Här är några av regeringens satsningar för landsbygdsboende; 

 Utbyggnad av bredband. 

 Ökat stöd till servicepunkter som butiker och 

drivmedelsförsäljning. 

 Ökat krav på telefonoperatörerna. 

 Satsning på ny industrialisering.  

 Exportstöd. 

 Arbetar aktivt med ett nationellt skogsprogram. 

 Under våren skapa en; Livsmedelsstrategi för att säkerställa jobb 

på landsbygden. 

 Startat en parlamentarisk utredning som ska lägga förslag på hur 

en långsiktig hållbar och sammanhållen landsbygdspolitik ska se. 

Ett delbetänkande kommer under våren och slutbetänkande 

hösten 2017. 

 

Fakta om pensionärsskatten 

Under tio år har pensionärerna beskattats mer på intjänad pension än 

löntagarna. 

Första steget att återställa delar av den orättvisa överbeskattning av 

inarbetade pensioner som infördes 2006 har nu börjat återställas.  
På nyårsdagen slopades den högre skatten helt för de allra fattigaste 

pensionärerna, de som har mindre än 10 000 kronor i månaden i pension. 

  

Det innebär upp till 3 400 kronor om året i sänkt skatt för dem som har 

högst kommunalskatt. 
 
3100 kronor om året i sänkt skatt i genomsnitt. 

Dessutom sänks skatten för alla som har upp till 20 000 kronor i pension. 
 
Ingeborg Jonsson     

 


